
Referat af møde i Kongelundsgruppen d. 5.9.2021 

Vi var 9 personer til mødet. 

1.Valg af ordfører/referent: Helge blev valgt som ordfører, referent Ilona 

2. Siden sidst: 

Tak til Torben for hans indsats og hjælp til de skærmmøder under corona nedlukningen.  

Vi talte om at situationen er: Intet nyt om hjemtagning af børn fra Syrien 

Politisk aftale om de flygtning som kom nu til Danmark fra Afganistan 

Ingen politiske løsninger på de forskellige problemer i Jemen og andre steder i verden. 

Møn folkemøde var meget vellykket for BfA, Besøgende roste aktiviteterne og indsatsen. 

2. Drøftelse af ”cigarkassen” (Karin) 

Cigarkassens formål er, at vi kan give ad hoc bidrag til fx transport til flygtninge. Vi blev enig om, at 
vi giver hver gang vi mødes, efter evne,  

3. Fremtidige aktiviteter 

Henni har foreslået tidligere, at vi kunne få nogle tips om, hvor det ville være mere effektiv at 
henvende sig til om information/hjælp i politiske kredse, fra Carolina Magdalene Meier (RV). Henni 
vil kontakte hende og finde tidspunkt hvor hun kan komme til vores møde. 

Vi talte om demonstrationerne og blev eimpulser fra Stormødet.nig om, at vi afventer  

 Hvis vi fortsætter ved Rundetårn, Jørgen har tilbudt, at han vil søge om tilladelse 

Alice har fortalt om meget vellykket demonstration ved Lygten for Kvinder i sort. 

4. Eventuelt 

Helge vil gerne lave ”reklame” for en Bagels shop, på Nørrebrogade mellem Møllegade og 
Fabergade.Butiken er åbnet af en af de irakiske drenge som Birgit og Helge har støttet i mange år. 

5. Næste møder: 3.10. hos Birgit og Helge; 7.11. hos Ilona; 5.12. 

Forslag til næste dagsorden: 

Siden sidst 

Demonstrationer 

Hjælp til transport for beboerne i Avnstrup 

Nyt fra Ellebæk, Avnstrup, Sjælsmark 

Mvh Ilona


